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Reference Guide 
for verifying the integrity of the uploaded files with MD5 checksum 

使用 MD5 校驗和驗證上傳檔案完整性的參考指南 

 

A. For Windows OS workstation 
於 Windows 作業系統電腦 

 
1. In Windows File Explorer, open the folder that stores the uploaded files#, 

press  Shift  +  right-click  your cursor at the blank area of the folder. 
在 Windows 檔案總管開啟存放上傳檔案 # 的資料夾, 在資料夾的空白位置按 
 Shift  +  滑鼠右鍵 。 

 
 
 
#Remarks: 
#備註: 
To view the file name extensions of the uploaded files in Windows File 
Explorer, click “View” and then tick the checkbox of “File name Extensions”. 
在 Windows 檔案總管選擇「檢視」，然後勾選「附檔名」以顯示檔案的副檔

名。 

  

  

File name extensions 
 (檔案副檔名) 
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2. Select “Open command window here” / “Open PowerShell window here”. 
點選 「在此處開啟命令視窗」 / 「在這裡開啟 PowerShell 視窗」。 

 

 
 

3. In the command window / PowerShell window, type: 

 
certutil -hashfile “file name with extension” MD5 
 

 
在命令視窗 / PowerShell 視窗輸入: 
 
certutil -hashfile  “附副檔名 #的檔案名稱”  MD5 
 

 
 
EXAMPLE:  

 
 
 
 

 

  
Input (輸入) 

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 
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4. Check if the MD5 checksum value obtained in step 3 is the same as (a) and 
(b) below: 
檢查第三步得到的 MD5 校驗值是否以下(a) 和 (b) 相同: 
 

(a) The MD5 checksum value displayed next to the uploaded file after uploading. 
顯示於已上傳檔案旁邊的 MD5 校驗值。 

  

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 



4 

(b) The MD5 checksum value of the submitted file on the Acknowledgement 
after submission. 
在遞交投標書確認收條上已遞交檔案的 MD5 校驗值。 

 

  

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 
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B. For Mac OS workstation 
於 Mac 作業系統電腦 

 
1.  Right-click  the folder that stores the uploaded files. 

按  滑鼠右鍵  點擊存放上傳檔案的資料夾。 

 
 

2. Select “New Terminal at Folder”. 
 點選「新增位於資料夾位置的終端機視窗」。 
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3. In the new Terminal, type: 
 
MD5 “file name with extension” 
 

 
在新開的終端機視窗中輸入: 
 
MD5 “附副檔名的檔案名稱” 
 

 

 
 
 
 

  

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 

Input (輸入) 
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4. Check if the MD5 checksum value obtained in step 3 is the same as (a) and 
(b) below: 
檢查第三步得到的 MD5 校驗值是否以下(a) 和 (b) 相同: 
 

(a)  The MD5 checksum value displayed next to the uploaded file after uploading. 
  顯示於已上傳檔案旁邊的 MD5 校驗值。 

 

  

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 
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(b) The MD5 checksum value of the submitted file on the Acknowledgement after 
submission. 
在遞交投標書確認收條上已遞交檔案的 MD5 校驗值。 

 
 

MD5 checksum value 
(MD5 校驗值) 


